Checked with... Timo Scheider

On 10th April, DTM is going to kick off its new season with the launch held in Wiesbaden. In our Q&A, two-time champion Timo Scheider talks about the forthcoming spectacular event in Hesse’s capital. 

On 10th April, DTM will hold its season launch in Wiesbaden. Do you already feel pleasant anticipation? 
No doubt! Finally we get going. Since the end of 2010, we all have been waiting for the new season to begin. The event in Wiesbaden is something very special. We have got the time to chat with one another, get to know new faces and sign autographs for the many DTM-enthusiasts on site.

Although there are some weeks to go to the season opener: the roaring engines and the action in Wiesbaden have got what it takes to give you the goose bumps, haven’t they? 
Our demonstration laps definitely are spectacular. We even need some driving skills when it comes to entertaining the crowds by performing donuts on the Wilhelmstraße. The DTM launch is held in a particularly attractive quarter of Wiesbaden - on the boulevard in front of the ‘Kurhaus’. Nonetheless, our sport suits this time-honoured district perfectly and is well received. Last year, the launch attracted a crowd of some 110,000 visitors. 

What is your advice for all these DTM enthusiasts and Audi supporters? 
There will be a lot of action: the event on Sunday afternoon features far more than just our demonstration laps and pit-stop competitions. The crowds also will be entertained by stunt shows, music acts and car parades. My advice for the fans: take a poster or visit the Audi collection truck, secure yourself a little something and have it signed by us drivers, if you like. I’m looking forward to meeting you!

Сверка информации с …Тимо Шайдером.

10 апреля DTM собирается открыть новый сезон показательным заездом в Висбадене. Специально для нас дважды чемпион Тимо Шайдер рассказывает о предстоящем захватывающем событии, которое произойдет в столице Хессии.

10 апреля DTM откроет гоночный сезон в Висбадене. Ты уже чувствуешь приятное нетерпение?
Без сомнения! Наконец-то мы начинаем. С самого конца 2010 года все мы ждали начала следующего сезона. Этап, который пройдет в Висбадене - это что-то совершенно особенное. У нас есть время поболтать друг с другом, познакомиться с новичками и раздать автографы многочисленным поклонникам DTM.

До открытия сезона еще пара недель, но от рева двигателей и подготовки к предстоящим гонкам в Висбадене мурашки по телу, не так ли?
Пробные заезды производят на публику просто потрясающий эффект. Нам даже не нужно делать какие-то специальные трюки, чтобы завести толпу. Открытие сезона DTM произойдет в особенно красивой части Висбадена – на бульваре перед отелем «Курхаус». Но наше мероприятие превосходно вписывается в этот, освещенный веками, район. В прошлом году, на открытие сезона собралось около 110 000 зрителей.
Что ты посоветуешь всем преданным поклонникам DTM и Audi?

Их ждет насыщенная программа: кроме пробного заезда в воскресенье и гонки с пит-стопом, толпу будет развлекать шоу трюкачей, музыканты и автомобильный парад. Мой совет фанатам: возьмите постер, приходите в салон Audi и получите автограф от наших водителей, если конечно захотите. Я с нетерпением буду ждать вас!
